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RG.0012.18.2016 

 

 

Protokół Nr 16/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli działalności 

Gminnego Centrum Kultury 

w dniu 17 marca 2016 roku. 

 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jerzy Gorczyca – Zastępca Przewodniczącego  

3. Jacek Pamuła – Członek Komisji 

4. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

5. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

6. Teresa Lachowska  – Kierownik GCK 

 

Porządek posiedzenia: 

1). Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2). Przyjęcie porządku obrad. 

3). Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4). Kontrola działalności Gminnego Centrum Kultury. 

5). Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

6). Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1.  

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Gminnego Centrum Kultury w Chwałowicach. 

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 907 a zakończyła o 1106. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 Członków 

Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. V.  

Na wstępie Dyrektor GCK Teresa Lachowska zapoznała obecnych z 

funkcjonowaniem i strukturą organizacyjną Gminnego Centrum Kultury. 

Poinformowała, że jednostka działa na podstawie przepisów ustawy o 

organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej. GCK w ramach swej działalności 
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organizuje wiele uroczystości, imprez, konkursów czy warsztatów. Współpracuje z 

wieloma instytucjami między innymi  stowarzyszeniami, szkołami. Udziela wsparcia w 

organizacji oddolnych inicjatyw w różnych miejscowościach na terenie gminy.  

Na dochody GCK składają się: dotacja z budżetu gminy, opłaty członkowskie za 

uczestnictwo w zespołach tanecznych czy dotacje pozyskane z zewnątrz. Środki są 

przeznaczane na organizację uroczystości,  imprez , bieżące utrzymanie budynku GCK w 

tym opłaty za media i ewentualne drobne remonty. Gro tych funduszy przeznacza się na 

imprezy, które nierzadko są bardzo kosztowne. Nierzadko zaplanowane w budżecie 

środki na daną imprezę są niewystarczające, stąd konieczność poszukiwania dodatkowych 

funduszy między innymi od sponsorów. 

P. Lachowska zapoznała obecnych ze strukturą organizacyjną Gminnego Centrum 

Kultury. 

W skład kadry placówki wchodzi: dyrektor (pełny etat), księgowa (pełny etat), instruktor 

kultury (pół etatu), sprzątaczka (pełny etat), konserwator (1/3 etatu) oraz dwie stażystki, 

których koszt zatrudnienia opłaca Powiatowy Urząd Pracy. W 5 filiach  bibliotek, 

podlegających pod GCK jest zatrudniona w Chwałowicach Kierownik gminnych 

bibliotek na pełny etat plus ¾ etatu pracownika, który zajmuje się również stroną 

internetową GCK. Do tego dochodzą bibliotekarki w Rzeczycy Długiej (pełny etat), w 

Woli Rzeczyckiej (pół etatu), w Radomyślu (cały etat) i w Antoniowie (pół etatu).  

Radny Jacek Pamuła zapytał o poziom czytelnictwa na terenie gminy. 

Kierownik Gminnych Bibliotek Leokadia Gugała powiedziała, że w ostatnim czasie  

zauważalny jest wzrost czytelnictwa we wszystkich grupach wiekowych, mimo, że 

obecnie panuje trend korzystania z informatycznych usług. Pozyskiwane są środki z 

zewnątrz między innymi z ministerstwa i starostwa na zakup książek, ale też książek w 

wersji elektronicznej na przykład audio – booków, czy sprzętu komputerowego. 

Nadmieniła, że biblioteki z terenu gminy Radomyśl na 800 bibliotek  w rankingu 

Rzeczpospolitej w zajęły 135 miejsce jeżeli chodzi o czytelność.  Poza tym biblioteki 

zajmują się inną działalnością. Obecnie prowadzony jest  kurs „O finansach w bibliotece” 

oraz kurs komputerowy dla starszych osób, na które pozyskano wsparcie finansowe. 

Organizowane są różne warsztaty dla dzieci i dorosłych, konkursy czytelnictwa w tym 

między innym maratony czytelnicze.  Kierownik nadmieniła o konieczność 

przeprowadzenia inwentaryzacji komputerowej wszystkich książek będących w zbiorze 

bibliotek.  

Radny Jacek Pamuła zapytał o zatrudnienie instruktorów na podstawie umów zleceń. 

P. Lachowska powiadomiła, że w tej formie GCK zatrudnia instruktora tańca 

współczesnego  Urszulę Wieczorek prowadzącą zajęcia w szkołach: Rzeczycy Długiej,  

Woli Rzeczyckiej i Radomyślu. Ogółem w zajęciach, które odbywają się dwa razy w 

tygodniu, bierze udział 50 dzieci. Drugim instruktorem jest Anna Strusińska prowadząca 

zajęcia z tańca ludowego raz w tygodniu w Chwałowicach. Na tych zajęciach uczestniczy 

70 dzieci.   Kolejnym instruktorem jest Paweł Słowik prowadzący zespół Nutka oraz 

naukę gry na instrumentach. Biorąc powyższe pod uwagę w każdej szkole zorganizowane 

są zajęcia taneczne, oprócz Antoniowa, gdzie przez pewien czas prowadzane były zajęcia, 

ale ze względu na brak chętnych działalność została zawieszona. Dzieci z tego obwodu 

biorą udział w zajęciach w Chwałowicach.   

Dyrektor nadmieniła, że wszystkie szkoły chętnie współpracują z GCK. Dzieci 

uczestniczą w różnych konkursach miedzy innym plastycznych, ale też w konkursach  
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śpiewaczych np. konkursie piosenki angielskiej czy teatralnych np. przeglądzie 

teatrzyków szkolnych.  

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka zapytał o działalność kulturalną 

organizowaną dla dorosłych osób.  

P. Lachowska przypomniała, że GCK współpracuje między innymi ze stowarzyszeniami, 

z kołem emerytów i rencistów. Efektem tej współpracy jest organizacja między innymi 

Balów Seniora. W ubiegłym roku odbyły się także: koncert kolęd w Rzeczycy Długiej, 

promocja książki „Kronika teatralna”, spotkanie poświęcone Papieżowi Janowi Pawłowi 

II,   spotkania autorskie. Ostatnio zaś w Wiejskim Domu Kultury w Chwałowicach 

zorganizowana została wystawa „Obrazy przetrwania”. Ta wystawa będzie pokazana we 

wszystkich szkołach. W ubiegłym roku GCK udzielił wsparcia stowarzyszeniom w 

organizacji imprez plenerowych integrujących społeczność lokalną. Takie imprezy 

odbyły się w Pniowie, Orzechowie, Dąbrówce Pniowskiej, Witkowicach i Antoniowie, 

Nowinach. Obecnie w okresie przedświątecznym GCK prowadził zajęcia manualne w 

zakresie rękodzielnictwa i bibułkarstwa na zaproszenie stowarzyszeń w Dąbrówce, 

Witkowicach, Orzechowie Rzeczycy Długiej i Woli Rzeczyckiej. Ponadto GCK ostatnio 

zorganizował zabawę  karnawałową oraz Dzień Kobiet.  

Radny Jacek Pamuła zapytał czy GCK współpracuje z parafiami czy radami 

parafialnymi.  

P. Teresa Lachowska powiedziała, że GCK współpracuje między innymi w zakresie 

organizacji dożynek parafialnych oraz np. spotkania harcerzy „Bieszczadnicy” 

działających przy parafii w Woli Rzeczyckiej.  Nadmieniła, że placówka współpracuje z 

zespołami kulinarnymi z terenu gminy, które biorą udział w różnego rodzaju 

uroczystościach i spotkaniach. 

Poinformowała o planach GCK na bieżący rok. W tym roku, już niebawem, odbędzie 

konkurs piosenki angielskiej dla dzieci, w maju odbędzie się powiatowy przegląd 

zespołów tanecznych. Ponadto z większych imprez odbędą się dożynki gminne, które 

zorganizowane zostaną w Antoniowie, impreza „Ziemniaki po naszemu” również w 

Antoniowie, Hubertus –impreza o charakterze myśliwskim w Żabnie. Będą również inne 

mniejsze imprezy, których w chwili obecnej nie ma możliwości wymienić.   

Radny Jerzy Gorczyca powiedział, że w wielu stowarzyszeniach  są  osoby bardzo 

zaangażowane w działalność społeczną. Zapytał czy ich praca jest w jakiś sposób 

doceniana i wyróżniana. 

P. Teresa Lachowska poinformowała, że ostatnio na jej zgłoszenie dwie osoby z 

terenu gminy to jest P. Irena Rybak i Janusz Wrona otrzymały tytuły odpowiednio 

powiatowego  animatora kultury i animatora sportu. 

W dalszej części posiedzenia Komisja dokonała kontroli listy obecności, księgi 

wyjść i wyjazdów służbowych pracowników GCK. 

W oparciu o uzyskane dane i informacje Komisja stwierdziła, że ewidencja jest 

prowadzona na bieżąco i nie wniosła do niej uwag. 

Na zakończenie  członkowie Komisji zwiedzili budynek Gminnego Centrum 

Kultury oraz obejrzeli wystawę pisanek i palm przygotowanych w ramach powiatowych 

konkursów, a także wystawę „Obrazy przetrwania”. 
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Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

   Komisja: 

           Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ………………... 

           Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego  ………………... 

           Zbigniew Ptak – Członek Komisji              ………………... 

           Jacek Pamuła – Członek Komisji                ………………… 

           Rafał Bartochowski– Członek Komisji       ………………... 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 

 

 


